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Application for matriculation 

Antrag auf Einschreibung im Promotionsstudiengang

Application Form for admission as a doctoral candidate

Declaration of compliance with Export Control Regulations for the acceptance of a doctoral candidate from a third country outside the European Union

Offiziell beglaubigte Kopie des Master- und Bachelorabschlusses (Urkunde/Zeugnis und Transkript) oder

Curriculum Vitae including nationality

Proof of language proficiency if German or English is not native language

Erklärung zur Einhaltung exportkontrollrechtlicher Vorschriften für die Annahme eines/einer Doktoranden/Doktorandin aus einem Staat außerhalb der Europäischen Union

Tabellarischer Lebenslauf

Officially certified copy of Bachelor- and Master degree (Certificate/ testimonial and transcript) or 

Kopie des Personalausweises

Copy of Passport

Nachweis der Sprachkentnisse, wenn Deutsch oder Englisch nicht Muttersprache

einfache Kopie des Master- und Bachelorabschlusses (Urkunde/Zeugnis und Transkript) UND Vorlage der Originale

simple copy of Bachelor's- and Master's degree (Certificate/ testimonial and transcript) AND presentation of the original

Antrag auf Annahme als Doktorand bzw. Doktorandin

Betreuungsvereinbarung

Informationen über das Annahmeverfahren zum Promotionsstudium in der Fakultät Chemie und Geowissenschaften

Agreement on Doctoral Studies 

Checkliste - Annahmeverfahren

Checklist - Admission as a doctoral student

Information on the admission for Doctoral Studies in Chemistry and Earth Science at Heidelberg University

Registrierung im Online-Portal heiDOCS

Registration at heiDOCS
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